

OBSAH

JAKUB MAZANEC: Úsvit reformy v Osmanské říši – Selim III., Mahmud II. a cesta k vydání Gülhanského dekretu (1839).....	1
ALEŠ SKŘIVAN ST. – ALEŠ SKŘIVAN ML.: Zbraně pro Nebeskou říši. Firma Fried. Krupp na čínském trhu v letech 1885–1914.....	15
MARTIN KRÁL: Tisk českého fašismu a sudetoněmeckého nacionálního socialismu, jejich pohled na hospodářskou krizi a její interpretace	24
LENKA HRDINOVÁ: Československá mise amerického velvyslance Laurence A. Steinhardta. Působení amerického diplomata pohledem soudobých československých pramenů.....	35
Historická výročí	47
Nové knihy	47

FROM THE CONTENTS

JAKUB MAZANEC: A Dawn of a Reform in the Ottoman Empire – Selim III, Mahmud II and the Way to the Publishing of the Supreme Edict of the Rosehouse (1839).....	1
ALEŠ SKŘIVAN ST. – ALEŠ SKŘIVAN ML.: Weapons for the Middle Kingdom. The Company Fried. Krupp at the China Market, 1885–1914	15
MARTIN KRÁL: The Press of the Czech Fascism and the Sudeten German National Socialism, their Look at the Economic Crisis, and its Interpretation.....	24

AUS DEM INHALT

JAKUB MAZANEC: Der Tagesanbruch einer Reform im Osmanischen Reich – Selim III., Mahmud II. und der Weg zur Veröffentlichung des Ediktes von Gülhane (1839).....	1
ALEŠ SKŘIVAN ST. – ALEŠ SKŘIVAN ML.: Die Waffen für die Reich der Mitte. Die Firma Fried. Krupp auf dem chinesischen Markt in den Jahren 1885–1914	15
MARTIN KRÁL: Die Presse des tschechischen Faschismus und des sudetendeutschen Nationalsozialismus, ihr Anblick auf die wirtschaftliche Krise und ihre Interpretation	24